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Svar fra Vesterbro Lokaludvalg om Høring om miljø-
godkendelse og miljøkonsekvensrapport for Tivoli. 

 

Vesterbro Lokaludvalg vedtog på Lokaludvalgets møde d. 22. januar 

2025 følgende bemærkninger til sagen: 

 

Vesterbro Lokaludvalg ville gerne have været inddraget i den bydæk-

kende aktivitet omkring Tivolis koncerter. 

 

Det fremgår af Bliv-Hørt, at der kommer høringssvar fra meget mere 

end de nærmeste naboer. Også fra folk, der bor længere fra Tivolis 

scene end indbyggerne på Indre Vesterbro. 

 

Carstensens have (Tivoli) har i snart 200 år været en del af forløbet fra 

Københavns Indre By til provinsen - og har lagt lokaler og rum til fester, 

forlystelser med mere. På den baggrund mener vi, at det er væsentligt, 

at Tivolis aktiviteter også i fremtiden skaber rum til byens mange ind-

byggere og besøgende. Og der er ingen tvivl om, at det meget begræn-

sede lydtryk fra Tivoli giver problemer med at afvikle koncerter på en 

måde, der sikrer kvaliteten for publikum. 

 

Derfor vil vi udtale, at det er godt, at der fortsat arbejdes med at ind-

passe Tivolis aktiviteter til det store flertal af Københavns befolkning der 

ønsker udeliv, kultur og koncerter. 

Og det er tilmed godt, at Tivoli også huser københavnernes kulturelle 

udfoldelser som f.eks. Musikskolernes Dag. 

 

Med venlig hilsen 

 

Thomas Egholm, forperson for Vesterbro lokaludvalg 
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